
خبر کوتاهاخبار
وزیر بهداشت مطرح کرد؛

تبعات حذف یکباره ارز دولتی دارو

شهردار منطقه یک در   اولین نشست طرح ارتقای امنیت بانوان:

امنیت بانوان در شهر ارتقاء می یابد

توصیه های ضدکرونایی وزارت بهداشت برای استفاده از مترو

رییس سازمان محیط زیست :

اگر قانون هوای پاک اجرایی شود ۷۰ درصد اقتصاد تعطیل می شود

اجرای پویش ارتقای فرهنگ آپارتمان نشینی در منطقه 12 پایتخت:

اهالی قلب طهران هم_سایه_هم می شوند

های حوزه  به چالش  اشاره  با  بهداشت،  وزیر 
دارو و تجهیزات پزشکی، نسبت به حذف یکباره ارز 

دولتی ابراز نگرانی کرد.
سعید نمکی، در جلسه شورای مشورتی دارو 
و  ارز  حوزه  در  امسال  گفت:  پزشکی،  تجهیزات  و 
ریال، شاید سخت ترین سال بعد از انقلاب را تجربه 
کردیم، اما به رغم مشکلات موجود و حضور همه 
گیری ویروس کووید ۱۹، به هر طریقی که بود به 
همت همکاران در سراسر کشور، توانستیم کشور را 

مدیریت کنیم.
نیز  درمان  و  بهداشت  سیستم  در  افزود:  وی 
با کمک تمامی همکارانمان، نهایت سعی و تلاش 
را کردیم تا کمترین عارضه و خسارات ممکن واقع 
شود. اگر همراهی و تلاش این کمیته ها و شوراهای 
مشورتی نبود، بسیاری از اتفاقات مثبت نمی افتاد. 
مساعدت  با  هستیم  درصدد  نیز  حاضر  حال  در 
رئیس جمهور و همراهی بانک مرکزی، کمک هایی 

برای پیشبرد اقدامات دریافت کنیم.
ارز  پیگیری  خصوص  در  بهداشت  وزیر 
تخصیصی، ارز نیمایی و ارز آزاد برای واردات کالا، 
پیامدهای  به  اشاره  ضمن  و  داد  ارائه  توضیحاتی 

منفی حذف ارز دولتی با نرخ ثابت بر قیمت گذاری 
قیمت های  و  نابسامانی  ایجاد  و  تجهیزات  و  دارو 
متفاوت بر کالاهای مهم و استراتژیک مانند دارو، 
تاکید کرد: نظام قیمت گذاری باید بر پایه منطقی 
بانکی  ارز  یکباره  حذف  و  شود  ساماندهی  روشن، 

تنها  نه  ارزی  منابع  شناور  قیمت های  و  دولتی  و 
مشکلات  بر  بلکه  نمی کند،  حوزه  این  به  کمکی 
تولید کننده و واردکننده و مصرف کننده، توأمان 

خواهد افزود.
نکته  چند  باید  مورد  این  در  افزود:  نمکی 

جهان  حاضر  حال  در  اینکه  اولاً  کنیم؛  مطرح  را 
سپری  را  بحرانی  و  سخت  اقتصادی  روزهای 
ویژه  به  کشور  اقتصاد  بر  ای  تکانه  هر  و  می کند 
در حوزه کالاهای اساسی می تواند بحران اجتماعی 
در مردمی که تاب آوری شأن کاهش یافته، ایجاد 
ندادیم که حتی یک  اجازه  کند. در موضوع کرونا 
نیازمند  بیمارستان  از  بیرون  کرونا  به  مبتلا  بیمار 
درمانی  خدمات  بدون  بیماری  هیچ  بماند،  تخت 
معطل نماند و هیچ قومیت و اقلیتی در این زمینه 
وجود  و  اوصاف  این  با  و  نشد  مواجه  تبعیض  با 
مشکلات فراوان، در زمینه سایر بیماری ها، بحرانی 
برای تأمین ارز و تأمین تجهیزات پزشکی و دارو در 

کشور ایجاد نشد.
سال های   ،۱۴۰۰ و   ۹۹ سال  گفت:  وی 
معلوم  نگرانی های  و  مصارف  و  نامعلوم  درآمدهای 
است. در چنین شرایطی هرگونه شوک جدید برای 

بیماران قابل قبول نیست.
که  داد  مساعد  قول  ادامه  در  بهداشت  وزیر 
موضوع تأمین و تخصیص ارز و روند منظم آن از 
و محقق  پیگیری  در دولت  مربوطه  مسیر مجاری 

شود.

امنیت بانوان در شهر در راستای تحقق شعار 
»تهران شهری برای همه«، ارتقا می یابد 

موسوی  حمید  سید  امتیاز،  گزارش  به 
شورای  نشست  اولین  در  منطقه  این  شهردار 
محیط  در  بانوان  امنیت  ارتقای  طرح  اجرایی 
مدیر  آذر  بهروز  زهرا  حضور  با  که  شهری  های 
معاونین،  تهران،  شهرداری  بانوان  امور  کل 
مدیران  برخی  و  گانه  ده  نواحی  شهرداران 
با  شد،  برگزار  یک  منطقه  شهرداری  اجتماعی 
تحقق  راستای  در  داشت:  اظهار  فوق  خبر  بیان 
شعار »تهران شهری برای همه« ، مناسب سازی 
از  جامعه  مختلف  اقشار  و  ها  گروه  برای  شهر 
جمله کم توانان، معلولین، کهنسالان، کودکان و 

است  گرفته  قرار  کار  دستور  در  بانوان  همینطور 
و هدف علاوه بر رفع مشکلات فیزیکی و عمرانی 
در  بانوان  امنیت  احساس  تقویت  مقوله،  این  در 

شهر است.
و  عمرانی  موانع  رفع  کنار  در  افزود:  وی 
شهرسازی در این مقوله مهم، برنامه ریزی و اقدام 
فرهنگی در راستای ارتقای جایگاه زنان و همچنین 
در  بانوان  و  دختران  در  لازم  های  مهارت  ایجاد 
برخورد با هنجارشکنی ها و رفتارهای تعرض آمیز، 

بسیار دارای اهمیت است.
جزو  طرح  این  کرد:  تصریح  موسوی 
می  قلمداد  تهران۱۴۰۰   های  پروژه  حساسترین 
شود که برای مدیریت شهری حائز اهمیت است و 

اجرای آن باید در قالب پروژه های کوچک مقیاس 
محله ای، منطقه دیده شود.

زهرا بهروز آذر مدیر کل امور بانوان شهرداری 
از  امن  نا  نقاط  شناسایی  بر  تاکید  با  نیز  تهران 
دیدگاه بانوان در سطح منطقه گفت: برخی نقاط که 
روشنایی و یا دید کم در سطح شهر دارند به راحتی 
طرح  اجرای  در  آنچه  اما  هستند  شناسایی  قابل 
ارتقای امنیت بانوان در محیط های شهری دارای 
اهمیت است، دیدگاه ها و پیشنهادات خود بانوان 
با بهره  در سطح محلات است که امیدوار هستیم 
گرفتن از ظرفیت شورایاری ها و کمک شهرداران 
برنامه  بتوانیم  طرح،  خبره  گران  تسهیل  و  نواحی 

ریزی های خوبی را در منطقه یک انجام دهیم.

و  اجتماعی  امور  معاون  سجادی  عباس  سید 
فرهنگی منطقه یک نیز خاطر نشان کرد: با توجه 
به اینکه آسیب پذیرترین قشر در نقاط ناامن و بی 
دفاع شهری اغلب بانوان هستند  در راستای تحقق 
برنامه پنج ساله سوم توسعه بویژه ماده ۶۹ برنامه 
مذکور)رفع نقاط ناامن و بی دفاع شهری(اداره کل 
امور بانوان شهرداری تهران اقدام به تهیه این طرح 
نموده است و منطقه یک نیز در راستای اجرای آن 
نواحی  به  ای  تسهیلگر حرفه  تیم  معرفی  به  اقدام 
برای جلب مشارکت مردم محله به خصوص بانوان 
این نقاط و نظارت بر اجرای طرح و  در شناسایی 
مستند سازی روند اجرای پروژه قبل، حین و پس 

از اتمام عملیات خواهد نمود.

از  استفاده  برای  بهداشت،  وزارت  سخنگوی 
هایی  توصیه  عمومی  نقل  و  حمل  وسایل  و  مترو 

ارائه کرد.
که  همانطور  گفت:  لاری،  سادات  سیما 
انتقال  زنجیره  گسترش  راه های  از  یکی  می دانید 
ویروس کرونا، ازدحام افراد در مکان های سرپوشیده 
است. بر این اساس رعایت توصیه های بهداشتی در 
از اهمیت  وسایل حمل و نقل عمومی مانند مترو 

خاصی برخوردار است.
که  است  این  مردم  به  ما  توصیه  افزود:  وی 
در صورت استفاده از مترو حتماً از ماسک استفاده 
کرده و نسبت به رعایت اصول فاصله گذاری یک و 
نیم تا دو متر اقدام کنید، از سوار شدن به واگن های 
نامناسب  تهویه  با سیستم  و  زیاد  با جمعیت  مترو 
جدا خودداری کنید. همچنین از صحبت کردن در 
طول مسیر پرهیز کرده و از هرگونه لمس کناره های 

پله برقی، دستگیره، صندلی و… خودداری کنید. 
در عین حال از تماس دست با صورت، بینی و دهان 

در طول مسیر به طور جدی پرهیز کند.
لاری گفت: اگر جزو کارکنان و عوامل خدماتی 
مترو هستید، علاوه بر ماسک از شیلدهای محافظتی 
صورت نیز استفاده کنید. همچنین ضروری است که 
کارهایتان را به صورتی برنامه ریزی کنید تا در ساعات 

شلوغ و پر تردد مجبور به استفاده از مترو نشوید.

رییس سازمان محیط زیست گفت: در شرایط حاضر اگر قانون 
هوای پاک اجرایی شود۷۰ درصد اقتصاد تعطیل می شود.

عیسی کلانتری رییس سازمان محیط زیست در آیین رونمایی از 
برنامه جامع اقدام ملی کاهش آلودگی هوا با اشاره به اینکه ۳۰۰ روز 
از سال می گذرد و ۱۰۷ روز سال آلوده بوده که یک سوم روزهای سال 
بوده است. خوشبختانه امسال گردوغبار داخلی نداشته ایم، در حالی 
که گردوغبار با منشاء خارجی همچنان باقی است و آلاینده ها موجود 

انسانی و طبیعی بوده است.
کافی  هنوز  کشور  دانشگاه های  پتانسیل  از  استفاده  افزود:  وی 

نیست و پتانسیل فراوانی باقی است.
حقوق  کنند  سعی  باید  کشور  دانشگاه های  گفت:  کلانتری 
و  استفاده درست  و  سالم  آب  سالم،  هوای  نشود،  پایمال  شهروندان 

بهینه از انرژی از حقوق شهروندی است.
وی افزود: در بخش مهندسی کشور پتانسیل خوبی دارد و این 

مسائل دانشگاه ها را بهتر می توانند حل کنند.
ارومیه  دریاچه  مساله  در  گفت:  زیست  محیط  سازمان  رییس 
اما  بود.  محدود  نگاهشان  و  نداشتند  را  آن  حل  امکان  مشاورین 
دانشگاه ها مشکل دریاچه ارومیه را با محوریت دانشگاه شریف پیش 
بردند. اما دولت تصمیم گرفت با ۱۴ دانشگاه برنامه احیا را ارایه کند 
و امروز می بینید، روند احیا شروع شده و تا پایان سال عملیات سخت 

افزاری تمام می شود.
وی افزود: در مساله آلودگی هوا هم دانشگاه ها می توانند برنامه 
باید شرایط کشور را در نظر بگیریم  ریزی درستی داشته باشند. ما 
اجرایی شود ۷۰ درصد  پاک  هوای  قانون  اگر  که  است  این  واقعیت 

اقتصاد تعطیل می شود.
محور  انسان  را  کلانشهرها  درصد   ۹۹ آلایندگی  علت  کلانتری 
دانست و گفت: نمی توانیم بگوییم ۳ میلیون موتور سوار کاربراتوری 

وارد شهر نشوند یا اینکه برق نداشته باشیم.
وی با بیان اینکه تحریم ها یکی از عوامل این شرایط بوده است 
و نتوانستیم خودروهایمان را جایگزین کنیم و اصل آلاینده ها مربوط 
به موتورهای گازوییل سوز و صنایع مازوت سوز است، گفت: قرار بود 

۷۰ هزار کامیون جایگزین کامیون های فرسوده شود و ۶ هزار اتوبوس 
هم جایگزین اتوبوس های فرسوده شود، اما چون درآمد ارزی نداشتیم 

نتوانستیم.
رییس سازمان محیط زیست با اشاره به اینکه یک میلیارد دلار 
پول اتوبوس را نداشتیم و تولید داخلی هم نداشته ایم اطهار داشت: 
مناسبی  وضعیت  گازوئیل  و  بنزین  سوخت  بخش  در  خوشبختانه 
داشتیم و تقریباً استاندارد هستند اما سوخت نیروگاه ها فرق می کند 
و آن دیوانه ای که ما را تحریم کرد باعث شد دولت نتواند به وظایفش 

عمل کند.
اما  کنیم  بزرگ  را  دشمن  نمی خواهیم  داشت  اظهار  کلانتری 
ضرباتش را زد و درآمدهای ارزی کشور محدود شد و ناوگان حمل و 

نقل و صنعت ماند حتی اتوبوس هم نتوانستیم بیاوریم.
وی گفت: پول های ما در کره جنوبی، ترکیه و هند بلوکه شده و 
بخش عمده مشکل هوا هم ارزی است و سیاست های خارجی اثراتش 

را در هوای پاک به ما نشان می دهد.
مستهلک  موتورسیکلت  میلیون   ۳ وقتی  داشت:  ابراز  کلانتری 
ایجاد می کند.  آلودگی  برابر خودرو  تهران است چند  کاربراتوری در 
با  و ما آن را کوچک تلقی می کنیم و فکر می کنیم سیاست خارجی 

داخلی ارتباطی ندارند.
نمی توانیم  اینکه  به  اشاره  با  زیست  محیط  سازمان  رییس 
تکنولوژی وارد کنیم، اظهار داشت: ۴ سال است همه امکانات داخلی 
نشدیم چون  موفق  اما  گرفتیم  کار  به  پلنگ  یوز  گیری  برای جفت 
تحقیق نشده و در حفظ حیات وحش و حفظ منابع ژنتیکی با کمبود 

مواجهیم.
وی ادامه داد: صندوق محیط زیست صد درصد هزینه های این 
دانشگاه ها  هستیم.  ضعیف  شناسایی  بخش  در  اما  می دهد  را  بخش 
باید کمک کنند و اگر بخواهم خودروی آلاینده نداشته باشم با این 
از  ناشی  آن  از  بخشی  که  می برد  زمان  سال   ۱۰ تا  تحقیقاتی  روند 

تحریم است.
کلانتری با تاکید بر اینکه شدت تخریب محیط زیست در کشور 
باید  ابراز داشت: حداقل ۴۰۰ هزار کامیون سنگین  است،  بالا  را  ما 

اسقاط شود، مشکل اعتباری نداریم و اگر در موضوع هوای پاک در 
حوزه پژوهشی سرمایه گذاری نشود، فایده ندارد.

وی افزود: خودروها، کامیون ها، اتوبوس های شهر تهران که عمر 
بالای ۳۰ سال دارد باید جایگزین شود.

گیری  تصمیم  دیگر  در خصوص  زیست  محیط  سازمان  رئیس 
ما هنوز فکر می  نیز گلایه کرد و گفت:  ها در حوزه محیط زیست 
تفکر ریشه محیط  این  و  باید مصرف کنیم  داریم  کنیم هر چه آب 

زیست را میزند.
را  من  قانون  هستم،  کشاورزی  وزیر  من  وقتی  داد:  ادامه  وی 
موظف کرده است خودکفا شوم و کاری به مصرف آب ندار م، وزارت 
نیرو خودش مصرف کننده است و کاری به پایداری ندارد و در حالی 
با عنوان بهره بردار نوشته می  قانون جامع آب از سوی وزارت نیرو 

شود که جای محققان با دیدگاهی زیست محیطی خالی است.
ها  چالش  این  زمانی  کرد:  تاکید  زیست  محیط  سازمان  رئیس 
بیرون می زند. منابع محیط زیست ما پایمال می شود و این مساله نه 
امنیتی است و نه سیاسی است و به آن انگ زد این کشور باید پایدار 
بماند. مقام معظم رهبری بارها گفته اند مساله محیط زیست مساله 

این دولت و آن دولت نیست.
وی افزود: مساله امنیت و سیاست را باید از محیط زیست خارج 

کنید و بگذارید محیط زیست برای مردم باقی بماند.

منطقه  شمیران  دروازه  محله  در  پلاک   2۰۰ با  کوچه  چهار 
فرهنگ  ارتقای  پویش  اولیه  فاز  اجرای  برای  پایلوت  عنوان  به   ۱2
انتخاب  است،  ترویج گری  و  تسهیل گری  شامل  که  آپارتمان نشینی 

شدند.
ضمن  منطقه  شهردار  سعادتی،  علی محمد  امتیاز،  گزارش  به 
اعلام این خبر با استناد به دستور شهردار تهران در مورد الزام همگانی 
فرهنگ  ارتقای  پویش  اجرای  در  مشارکت  و  هم افزایی  همکاری،  به 
اجرای  در  برنامه ریزی  هرگونه  قطع  به طور  گفت:  آپارتمان نشینی 
زندگی،  کیفیت  و  سلامت  افزایش  سبب  که  موضوع  این  با  طرحی 
همدلی، کرامت انسانی و رشد فضایل اخلاقی بین شهروندان می شود، 
را  توفیق  این  تهران  شوق برانگیز و تحسین برانگیز است و شهرداری 
دارد که در چنین برنامه هایی همسو با شهروندان، پا به میدان عمل 

گذارد.
وی با تأکید بر ضرورت توجه همگانی به احقاق مواد مندرج در 
منشور حقوق شهروندی ادامه داد: مطابق مواد این منشور، شهروندان 

حق دارند از محیط مساعد برای رشد فضایل اخلاقی و دینی و تعالی 
معنوی برخوردار شوند و حفظ حق همسایگی از مهم ترین بسترهای 
مهیاشدن چنین محیطی برای شهروندان است که ایرانی ها بر اساس 
از  را  همسایه  داری  همواره  خود،  سنتی  آموزه های  و  دینی  تعالیم 

ارزش های واجب زندگی خود برشمرده اند.
مرکزی  منطقه  در  را  سنت ها  این  حفظ  طهران،  قلب  شهردار 
و  کرد  معرفی  منطقه  این  ویژگی های  ارزشمندترین  از  یکی  تهران، 
در  برنامه هایی  با  که  آپارتمان نشینی  فرهنگ  ارتقای  پویش  گفت: 
چهار مرحله ترویجی، پایدارسازی رفتار، سیاستی و تبلیغاتی بناست 
دروازه  محله  در  ترویج گری  مرحله  در  اکنون  درآید،  اجرا  مرحله  به 
اجرا درآمده که طی  به  پایلوت  به عنوان محله  شمیران منطقه ۱2 
آموزش های  اداره  توسط  است،  پلاک   2۰۰ شامل  که  کوچه   ۴ آن 

شهروندی این منطقه به این منظور انتخاب شده اند.
با  مشارکتی  کار  بدون  اینکه شهر  بیان  با  طهران  قلب  شهردار 
مردم عملًا اداره نمی شود، بیان کرد: این به آن معناست که اگر هم 

در کاری موفقیتی حاصل می شود، به طور قطع با مشارکت مردم بوده 
اسم خود را مدیر شهری می گذاریم و شعارمان »تهران؛  و اگر واقعاً 
و  ساکنان  و  شهر  مستقیم  مسؤولان  باید  است،  همه«  برای  شهری 

شهروندان آن به دنبال ایجاد این مشارکت باشند.
وی تشریح کرد: در پویش ارتقای فرهنگ آپارتمان نشینی، همسو 
رفتار  بهبود  حوزه  به  شهروندی  مشارکت های  ارتقای  و  آموزش  با 
همسایگی و افزایش تعامل همسایگان، تغییر رفتار و کاهش مشکلات 
آپارتمان نشینی به منظور تعامل بیشتر آپارتمان نشینان، تغییر رفتار، 
مدیریت پسماند؛ شامل کاهش پسماند، اصلاح الگوی خرید و مصرف 
افزایش تفکیک پسماند، افزایش استفاده از پسماند توجه شده است.

مناطق  در  آپارتمان نشینی  فرهنگ  ارتقای  پویش  است  گفتنی 
و  و حریم خصوصی، همسایگی  قوانین  در سه محور  تهران  22گانه 
تا   ۹۹ ماه  دی  اول  از  پسماند  کاهش  و  زیست  محیط  و  مشارکت 
شهریور ۱۴۰۰ برگزار می شود تا به بسترسازی در زمینه ارتقای این 

فرهنگ کمک کند.

زالی هشدار داد؛
افزایش بستری های کرونایی در تهران

فرمانده ستاد مقابله با کرونا در کلانشهر تهران، 
نسبت به افزایش تعداد بستری ها و میزان مراجعات 
و  بهداشتی  بخش های  به  کرونا  بیماران  سرپایی 

درمانی در روزهای اخیر هشدار داد.
علیرضا زالی، اظهار کرد: رعایت شیوه نامه های 
بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی در استان تهران 

با شیب ملایمی رو به کاهش است.
وی با بیان اینکه معدل رعایت فاصله گذاری 
اجتماعی در هفته اخیر به ۷۶,۶ رسیده است، گفت: 
این در حالی است که میزان رعایت شیوه نامه ها در 
هفته های قبل به ۸2.۳ درصد می رسید و این تنزل 
نشان دهنده کاهش رعایت فاصله گذاری اجتماعی 

است.
زالی تاکید کرد: یعنی کاملًا از رعایت فاصله 
گذاری اجتماعی در حال فاصله گرفتن هستیم که 
باشد.  این مسئله می تواند یک زنگ خطر جدی 
همواره بین کاهش رعایت فاصله گذاری اجتماعی 
و شیوه نامه های بهداشتی و بروز بیماری و افزایش 
میزان مراجعان بستری و مرگ و میر در طول امواج 
قبلی ارتباط پررنگی وجود داشته است که یک زنگ 

خطر جدی است.
وی یادآور شد: تغییری که در میزان مراجعان 
سرپایی ما در بخش های بهداشتی و درمانی اتفاق 
می افتد اولین زنگ خطری است که معمولاً می تواند 
نشان دهنده شکل گیری موج جدید بیماری باشد.

زالی با بیان اینکه بررسی گروه سنی مبتلایان 
نشان می دهد متأسفانه در طول دو هفته اخیر با 
یک روند رو به رشد اما با شیب نسبتاً ملایم میزان 
بستری ها در گروه سنی بین پنج تا ۱۷ سال در 
استان تهران رو به رو بوده ایم، اظهار کرد: اگر چه 
قدر مطلق مرگ و میر در افراد زیر ۱۰ سال پایین 
است، اما حتی در گروه سنی صفر تا ۱۰ سال نیز 

شاهد افزایش مرگ و میر بوده ایم.
وی با بیان اینکه برقراری مجدد محدودیت ها 
به شرایط بستگی دارد؛ گفت: طبقه بندی شهرها 
بر اساس رنگ ها کاملًا قراردادی است و به سرعت 
می تواند تغییر کند و بارها در تهران شاهد سرعت 
از وضعیت  بازتابی  که  ایم  بوده  رنگ ها  تغییر  در 

رعایت شیوه نامه های بهداشتی است.
شهر  سطح  در  که  آنچه  داد:  هشدار  زالی 
تقلیل  با  است که  آن  از  مشاهده می شود حاکی 
رعایت شیوه نامه های بهداشتی رو به رو هستیم و 
در مکان هایی که در روزهای اخیر تجمعاتی شکل 
گرفته فاصله گذاری اجتماعی کاملًا مختل شده 

است.
رعایت  که  می خواهیم  اگر  کرد:  تاکید  وی 
شیوه نامه های بهداشتی و فاصله گذاری اجتماعی 
تأثیرگذار باشد، میزان رعایت آن باید به بالای ۹۰ 
درصد افزایش یابد و تنزل این شاخص ها یک زنگ 

خطر جدی برای امواج بعدی تلقی می شود.
در  جدید  بستری های  میزان  درباره  زالی 
بیمارستان های تهران گفت: در 2۴ ساعت گذشته 
کرونایی  بخش های  در  بیمار جدید  بر 2۱۳  بالغ 
استان تهران بستری شده اند که حدود ۸۵ نفر از 

آنها در بخش مراقبت های ویژه بستری هستند.
وی مجموعه کسانی را که در استان تهران 
به علت بیماری کرونا بستری هستند، ۱۹۱۵ نفر 
عنوان کرد و گفت: در چند روز اخیر برای اولین بار 

این رقم به بالای ۱۹۰۰ نفر رسیده است.
در  کرونا  بیماری  مدیریت  عملیات  فرمانده 
کلانشهر تهران ادامه داد: از این ۱۹۱۵ نفر حدود 
۷۶۰ نفر در بخش های مراقبت های ویژه بستری 
هستند که ممکن است سرآغازی برای تغییر الگوی 

بستری در بیمارستان های ما باشد.
مراجعات  میزان  افزایش  از  همچنین  زالی 
بهداشتی و درمانی در روزهای  به مراکز  سرپایی 

اخیر خبر داد.
وی افزود: نتایج بررسی وضعیت چندین بیمار 
بیمارستان های  در  که  تهران  در  بدحال  کرونایی 
اختصاصی کرونا بستری بوده اند، حاکی از بالا بودن 
بار ویروسی است که یک مسئله نگران کننده تلقی 
کرونا  بیماری  مدیریت  عملیات  فرمانده  می شود. 
در کلانشهر تهران در ادامه تصریح کرد: بنا بر این 
جمع جبری این شواهد نشان می دهد شرایط تهران 
نسبت به هفته قبل در یک حالت ناپایدار است و 
مشکل  بازگشایی ها  در  شتاب  باشیم  مراقب  باید 
ایجاد نکند. وی درباره آثار ناشی از کمرنگ شدن 
همچون  تهران  استان  در  محدودیت ها  از  برخی 
بازگشایی تالارها و…، توضیح داد: به نظر می رسد 
که اگر شرایط در طول هفته اخیر تغییراتی داشته 
باشد لازم است که در تمامی محدودیت هایی که تا 

کنون کمرنگ شده اند بازنگری صورت گیرد.
زالی در پایان با اشاره به رصد مستمر وضعیت 
کرونا در استان تهران، خاطر نشان کرد: ممکن است 
گاهی اوقات زنگ خطرهایی به صدا در بیاید و اگر 
خیلی زودتر از آنکه با طغیان بیماری رو به رو شویم 
اقدامات لازم را انجام دهیم با مرگ و میر کمتری 

رو به رو خواهیم بود

معاون شهردار منطقه 4 خبر داد:
برگزاری دوره های آموزشی رایگان 

ترافیکی برای شهروندان شمال شرق تهران
 ۴ منطقه  ترافیک  و  نقل  و  حمل  معاون 
ترافیکی  آموزش  های  دوره  برگزاری  از  تهران 
این  گفت:  و  داد  خبر  محلات  سطح  در  آنلاین 
دوره ها به صورت رایگان برای عموم شهروندان 

برگزار می شود.
به گزارش امتیاز، »مهدی اناری« با اعلام 
بهبود  و  آگاهی  ارتقا  منظور  به  افزود:  خبر  این 
دوره  شهروندان،  رانندگی  و  ترافیکی  رفتارهای 
های آموزش آنلاین ترافیکی در قالب ۱۸ برنامه 
کلید  تهران  شرق  شمال  محلات  در  آموزشی 
روانشناسی  موضوعات  کرد:  اضافه  او  خورد. 
ترافیک، محیط زیست، دوچرخه سواری شهری، 
امداد در سوانح، مهارت های فنی خودرو، آموزش 
موتورسیکلت،  راکبان  ایمنی   ،  TOD مفاهیم 
از  پیاده  عابران  مرور  و  عبور  ایمنی  و  قوانین 
به  این کلاس ها  جمله موضوعاتی است که در 
شد.  خواهد  پرداخته  آنها  به  تخصصی  صورت 
اضافه   ۴ منطقه  ترافیک  و  نقل  و  حمل  معاون 
کرد: این دوره ها بر روی سامانه »بین جو« بوده 

که اینترنت مصرفی آن، نیم بها می باشد.  

شهردار منطقه21 میهمان ویژه »پارک 
ملی هوافضا«

همراهی  با  منطقه2۱  شهردار  زاده  رجب 
محیط  و   شهری  خدمات  معاون  زاده  صباغ 
منطقه  این  دو  ناحیه  مرشدلو شهردار  و  زیست 
از »پارک ملی هوافضا« با هدف توسعه  و  ترویج 
برنامه  و  پایتخت  غربی  ورودی  در  گردشگری 
بازدید  برنامه های مشترک  اجرای  ریزی جهت 

کردند.
دائمی  نمایشگاه  امتیاز،  گزارش  به 
سپاه  هوافضای  نیروی  راهبردی  توانمندی های 
تحت عنوان »پارک ملی هوافضا« میزبان رجب 

زاده شهردار ورودی غربی پایتخت بود.
سه  حدود  که  میدانی  بازدید  این  در 
در  رایزنی  بر  علاوه  انجامید؛  طول  به  ساعت 
در  نوپا  این صنعت  توسعه  و  حوزه گردشگری  
منطقه2۱، دستاوردهای مختلف نیروی هوافضای 
حوزه های  در  تاکنون  شکل گیری  آغاز  از  سپاه 
موشکی، پدافند هوایی، پهپادی، عملیات هوایی 

در فضایی گسترده نیز مورد بازدید قرار گرفت.
در  هوافضا  ملی  پارک  است؛  ذکر  به  لازم 
خیابان  لشگری،  شهید  بزرگراه   ۱2 کیلومتر 

دانشگاه واقع شده است.

در هفته هوای پاک انجام می شود؛
 از کاشت نهال تا برگزاری دوره های 

آموزشی آنلاین محیط زیست در 
منطقه 15

شهری  خدمات  و  زیست  محیط  معاون   
منطقه ۱۵ از آغاز ویژه برنامه هایی به مناسبت 
فرارسیدن روز هوای پاک در منطقه ۱۵ خبر داد. 
با  جعفری  علیرضا  امتیاز،  گزارش  به 
با  این هفته  برنامه های  این مطلب گفت:  بیان 
کاشت ۱۰۰ اصله نهال در بوستان خلیج فارس با 
رعایت تمامی شیوه نامه های بهداشتی و فاصله 
اجتماعی آغاز می شود و تا دوم بهمن ادامه دارد.
 او افزود: به دلیل شرایط متفاوت امسال به 
ظرفیتهای  از  کردیم  تلاش  کرونا،  شیوع  لحاظ 
شبکه مجازی برای آگاهی بخشی  مفاهیم هفته 
برای  آموزشی  موضوعات  انتشار  و  پاک  هوای 

شهروندان استفاده کنیم.
به گفته او، تقدیر از همکارانی که با استفاده 
با  شوند  می  حاضر  کار  محل  در  دوچرخه  از  
هدف ارتقای فرهنگ استفاده از وسایل حمل و 
آنلاین  آموزشی  های  دوره  برگزاری  پاک،  نقل 
برای  پاک  هوای  و  زیست  محیط  زمینه  در 
های  کانون  فعال  اعضای  از  تقدیر  شهروندان،  
محیط زیست نواحی و برگزاری مسابقات مختلف 
از جمله نقاشی، جمله نویس با موضوع  محیط 
و  نوجوانان  کودکان،  ویژه  پاک  هوای  و  زیست 

بزرگسالان از دیگر برنامه های این هفته است. 
به  ایی  پارچه  کیسه  توزیع  کرد:  اضافه  او 
محیط  کارشناسان  توسط  کسبه  و  شهروندان 
زیست و آموزش مباحث محیط زیستی به آنان، 
اختتامیه  برگزاری  و  پیامکی  مسابقه  برگزاری 
با  آنلاین کاردستی   در فضای مجازی  مسابقه 
مشارکت مدرسه میلاد نیز در این هفته به اجرا 

درمی آید.
 جعفری به اقدامات مرکز تحقیقات،آموزش 
این  گرامیداشت  برای  سبز  فضای  مشاوره  و 
هفته اشاره کرد و افزود: برپایی غرفه آموزش و 
مشاوره فضای سبز  به منظور آشنایی کودکان و 
شهروندان با نحوه پرورش و تکثیر گل و گیاه و 
همکاری آنها در نگهداری فضای سبز، برگزاری 
هوای  موضوع  با  نقاشی  و  گل  کاشت  مسابقه 
فارس،  خلیج  بوستانهای  در  کودکان  ویژه  پاک 

ولیعصر)عج(، بنفشه و والفجر انجام شد.

با حضور عضو و نایب رئیس کمیسیون شهرسازی 
و معماری شورای اسلامی شهر تهران

برگزاری آیین کلنگ زنی بوستان 
وصال در منطقه 19

کلنگ احداث بوستان وصال در منطقه ۱۹ 
کمیسیون  رئیس  نایب  حضور  با  مراسمی  طی 
شهرسازی و معماری شورای اسلامی شهر تهران، 
منطقه  شورایاران  و  شهرداری  مدیران  شهردار، 

۱۹ بر زمین خورد.
به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه 
۱۹، در این مراسم زهرا نژاد بهرام عضو و نایب 
شورای  معماری  و  شهرسازی  کمیسیون  رئیس 
گامی  را  بوستان  این  ایجاد  تهران  شهر  اسلامی 
مهم در راستای بهبود وضعیت محیطی شهرک 
این  شهروندان  زندگی  کیفیت  ارتقاء  و  وصال 
بر  بنا  بوستان  این  گفت:  و  دانست  منطقه 
بویژه  شهری  فضاهای   از  برداری  بهره  ضرورت 
با جمعیت  متناسب  کودکان،  و  سالمندان  برای 
ساکن در این شهرک و با رعایت ضوابط مناسب 
شود.  می  احداث  شهری  فضاهای  رفع  و  سازی 
شهری  مدیریت  از  قدردانی  ضمن  مسئول  این 
و  شهروندان  بحق  مطالبات  پیگیری  در  منطقه 
آسفالت  نیز  این  از  پیش  کرد:  بیان  ها  آن  رفع 
این بوستان به همت  شهرداری منطقه انجام و 
درنتیجه باعث تسهیل تردد شهروندان و رضایت 
آنان شد.در این مراسم علی توکلی شهردار منطقه 
نیز رسیدگی به معابر شهرک وصال را از مطالبات 
جدی شهروندان و شورایاران دانست و اعلام کرد: 
صورت  به  سال   ۹ به  نزدیک  شهرک  این  معابر 
خاکی بود و در راستای رفع این مشکل آسفالت 
۵ خیابان متصل به شهرک با تأمین بودجه مورد 
نیاز انجام شد.  او ادامه داد: احداث این بوستان 
به منظور تأمین سرانه فضای سبز شهرک وصال 
در اولویت اقدامات اجرایی این منطقه قرار گرفت 
که به منظور تکمیل آن بحث احداث فضای سبز  
تا پایان سال اجرا و در سال آتی نیز ابنیه بوستان 
ایجاد خواهد شد. به گفته توکلی بوستان وصال 
در زمینی به مساحت ۳ هزار و ۱۰۰ متر مربع 
بازی،  زمین  مترمربع  امکاناتی همچون 2۵۰  به 
هزار و ۳۰۰ متر مربع فضای سبز و 2۰۰ مترمربع 
فضای اداری مجهز می شود.براساس این گزارش 
همراهی  با  تهران  شهر  اسلامی  شورای  عضو 
به  ادامه  در  و مدیران شهرداری منطقه  شهردار 
معابر  در  سازی  مناسب  اقدامات  بررسی  منظور 
منطقه از  خیابان های وصال و مطهری و بوستان 

یاس بازدید کردند.
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